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Verslag vergadering ASD donderdag 8 april 2021   

Vergaderruimte: beeldvergadering via Zoom 

-------------------------------------------------------------------------------------------- 
Notulen:  Evelien Moors 
Voorzitter: Jaap Overbeek 
Mka:  Erwin Smit 
Gasten:  Kris van der Veen en Jolien Pol (beiden van de gemeente Aalsmeer) 
      
1. Welkom Voorzitter 

- De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder Kris 
van der Veen en Jolien Pil die aansluiten voor agendapunten 3 en 4. 

- De voorzitter noemt de afwezige met bericht.   
 
2. Vaststellen agenda 

- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
3. Plan van aanpak eenzaamheid en depressie 

-  Kris en Jolien lichten het conceptstuk toe. Voorstel is om het ondersteuningsaanbod te 
versterken en communicatie beter in te zetten. Naast het professionele aanbod is het idee 
om ook in te zetten op onder meer de kerken en sportverenigingen. Verder zal er gebruik 
worden gemaakt van ervaringsdeskundigen en zogenaamde ‘sleutelpersonen’ om de 
onderwerpen meer een gezicht te geven. Dit jaar zal het een en ander worden opgezet. Als 
er goede inzichten bij komen, dan zal daar ook mee aan de slag worden gegaan. Er wordt 
onder meer gekeken naar Team ED. In Amstelveen hebben zij al wijklunches georganiseerd. 
Personen worden daarbij opgeleid om ook zelf activiteiten te organiseren. 

- Voor het conceptstuk zijn de beleidsmedewerkers de straat opgegaan om personen te 
spreken over eenzaamheid en depressie. Ervaringsdeskundigen hebben hierbij verteld wat 
het is om eenzaam te zijn. Er is gekozen om nadrukkelijk te spreken van mentale gezondheid. 
Jongeren hebben nu vaak sombere gedachten.  

- De ASD merkt op de eenzaamheid onder Aalsmeerders hoog te vinden. Dat is volgens een 
onderzoek van de GGD uit 2016 3 op de 10. Jolien antwoordt dat het landelijk gezien nog iets 
onder het gemiddelde ligt, dat is 4 op de 10. Ook zijn de eenzaamheidsklachten vanwege 
corona nog verder toegenomen. Het is goed om er bewust van te zijn dat eenzaamheid ook 
nog enigszins taboe is. 

- Op de vraag of huisartsen bij het plan van aanpak worden betrokken, antwoordt Jolien dat er 
vanuit Jeugd tweewekelijks overleg is. Daar worden eenzaamheid en depressie ook 
besproken. Verder hebben twee huisartsen zich gemeld om mee te denken en de 
sleutelpersonen te trainen.  

- Op de vraag hoe er bekendheid zal worden gegeven aan initiatieven zoals babbelbankjes, 
antwoordt Jolien dat er zal worden gekeken naar goede momenten voor uitlichting. Ook zal 
de Nieuwe Meerbode worden betrokken. Er zal voortdurend aandacht zijn. Initiatieven 
moeten goed vindbaar zijn. Er is echter geen separaat communicatieplan. Op de vraag of het 
beleidsplan zal worden verspreid, antwoordt Jolien dat een publieksversie in ieder geval 
online zal worden gezet. Daarnaast kan er worden gekeken om het te verspreiden op hard 
copy. Zij zal er met een collega van Communicatie naar kijken.  
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- Ten aanzien van de Gemeenteraad geven Kris en Jolien aan dat ze blij zijn dat het onderwerp 
de focus van de Gemeenteraad heeft.  

- Per abuis is er geen officiële adviesaanvraag aangaande het conceptstuk naar de ASD 
gestuurd. De ASD zal desalniettemin op korte termijn een advies sturen naar het College.   

- De voorzitter dankt Jolien en Kris voor de toelichting.  
 

- De ASD bespreekt de punten om op te nemen in het advies. De ASD vindt het stuk nog weinig 
concreet en moeilijk om op te evalueren. Verder kan er worden gekeken naar 
samenwerkingen, bijvoorbeeld met Movisie, om niet opnieuw het wiel te hoeven uitvinden. 
Daarnaast is het goed om duidelijker de jeugd te benoemen in het stuk, met name in deze 
coronatijd.  

- Het DB zal het advies opstellen.  
                         

4. Presentatie van Kris van der Veen over het onderwerp beschermd wonen 
- Kris is ook aangeschoven om op verzoek van de ASD de stand van zaken te geven rondom het 

onderwerp beschermd wonen. Kris geeft aan dat er wordt gehandeld vanuit de regio 
Amsterdam-Amstelland met Amsterdam als centrumgemeente. Amsterdam doet de inkoop. 
Vanaf 1 januari 2023 zal beschermd wonen zijn doorgecentraliseerd, waarvoor de 
voorbereidingen op het moment lopen. De problematiek is vaak complex en er is vaak sprake 
van multiproblematiek (gedrag, verslaving e.d.). Beschermd wonen is erop gericht om snel 
zorg op maat aan te bieden met als doel zo dichtbij mogelijk een eigen woning. Zoveel 
mogelijk mensen dienen een eigen woning te hebben. In Nederland is er echter ook sprake 
van een tekort aan woningen, waardoor het moeilijk is om een passende woning te vinden. 
Daarnaast moeten personen goed kunnen integreren in een wijk.  

- Voor de zomer zal Amsterdam-Amstelland een plan gereed hebben. Dat plan heeft wel een 
Amsterdamse focus. De Gemeenteraad zal een raadsbrief ontvangen waarin is aangegeven 
wat het plan voor Aalsmeer betekent. In de raadsbrief zal ook staan dat er vanuit het Rijk 4 
miljoen euro komt voor het creëren van tijdelijke passantplekken in de regio voor 
economisch daklozen. Vervolgens volgt later in het jaar een regioplan waarbij wordt 
aangegeven wat er precies wordt geregeld. 

- Personen dienen zich aan te melden bij de GGD voor beschermd wonen. Nu duurt het een 
half jaar voordat het intakegesprek wordt gehouden, vervolgens duurt het nog ongeveer 
twee jaar voordat er een woning is gevonden. Met de regio wordt gekeken hoe dit soepeler 
kan worden georganiseerd.  

- Ten aanzien van de organisatie geeft Kris aan dat het bestuurlijk overleg Amsterdam-
Amstelland betreft. Er wordt echter ook opgemerkt dat verschillende gemeentes rondom 
Amsterdam andere problematiek hebben dan Amsterdam. Er wordt gekeken hoe het in de 
toekomst goed te organiseren. Momenteel is er nog geen echt samenwerkingsverband 
tussen deze gemeentes.  

- Op de vraag hoe er draagvlak wordt gecreëerd, ook met het oog op het algemene 
woningtekort, antwoordt Kris dat het ook voor Aalsmeerse burgers is. Het is voor 
economische dak- en thuislozen.  

- Op de vraag hoe de psychische begeleiding is georganiseerd, antwoordt Kris dat er wekelijks 
contact is met het sociaal team. Met collega’s veiligheid wordt er ook gekeken naar 
vraagstukken rondom zorg en veiligheid. Er zijn ook drie SPV’ers die zorgen voor passende 
zorg. Verder is er wekelijks overleg met de politie. Soms duurt het te lang om passende 
begeleiding te realiseren, daar moet goed naar worden gekeken.  
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- Op de vraag om hoeveel mensen het in Aalsmeer gaat, antwoordt Kris dat er een schatting 
zal worden gemaakt voor het regioplan.  

- Ten aanzien van arbeidsmigranten uit Oost-Europese landen geeft Kris desgevraagd aan dat 
ze worden meegenomen in de scope, ook voor Uithoorn. Een collega werkt aan een plan 
voor arbeidsmigranten. Daar zijn vanuit het Rijk ook middelen voor ontvangen.  

- Op de vraag naar hoe economische daklozen worden opgevangen, antwoordt Kris dat daar 
middelen voor zijn. Het betreft een grote groep mensen. De Regenboog Groep verzorgt de 
begeleiding in andere gemeentes. Dat zou ook kunnen in Aalsmeer.  

- Op de vraag welke woontypen er zijn, antwoordt Kris dat in een kantoorpand in Amstelveen 
personen van de regio Amstelland terecht kunnen. Ook is er een prijsafspraak met Best 
Western. Vanaf daar kan er verder worden gekeken. 

- De ASD zal Kris in contact brengen met bijvoorbeeld kerken en personen in Aalsmeer die 
kijken naar het bieden van tijdelijk onderdak voor personen.  

- De voorzitter dankt Kris voor het gesprek en geeft aan dat de ASD de raadsbrief ook graag 
voor de zomer ontvangt.  

 
- Naar aanleiding van het gesprek bespreekt de ASD de beleidsfases wanneer de raad kan 

worden bijgepraat door de gemeente. Het DB zal dit verder bespreken en meenemen in de 
werkwijze.  

 
5.  Belangrijkste ingekomen en uitgaande stukken vanaf 5 maart 2021       

- De raad neemt kennis van de ingekomen en uitgaande post.  
 
6.          Mededelingen Dagelijks Bestuur 

- De voorzitter meldt dat de training die gepland is voor 6 mei mogelijk nog niet fysiek kan 
worden gehouden vanwege de coronamaatregelen. De ASD besluit om de training over de 
zomer te tillen.  

- Herman en Bart hebben de kascontrole uitgevoerd. Er zijn geen opmerkingen naar aanleiding 
van de jaarrekening 2020. De ASD besluit de penningmeester decharge te verlenen met 
betrekking tot de jaarrekening 2020. De jaarrekening zal worden opgenomen in het 
jaarverslag dat tijdens de volgende vergadering op de agenda zal staan.  

- De ASD heeft van de gemeente een planning van de voor te leggen onderwerpen ontvangen. 
Deze lijkt echter niet compleet. Zo ontbreekt de adviesaanvraag aangaande inburgering. De 
planning dient nu meer ter beeldvorming.  

-  Het DB is bezig met een advertentie voor de twee vacatures binnen de raad. Er zal worden 
gezocht naar personen die affiniteit hebben met Wmo en Jeugd. Het zou de voorkeur 
hebben als de toekomstige leden kunnen aansluiten bij de training die na de zomer zal 
plaatsvinden.  

 
7.          Info uit de werkgroepen: 
                                    a.   Werkgroep Jeugd  

- De werkgroep heeft halverwege mei een benen-op-tafel-sessie met de betrokken 
wethouder. De werkgroep zal van tevoren bijeenkomen om het gesprek voor te bereiden.  

 
                                    b.   Werkgroep Participatie 
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- De werkgroep zal binnenkort samenkomen. Op korte termijn wordt de adviesvraag 
aangaande inburgering verwacht. Er wordt vanuit de gemeente een nieuw voorstel 
opgesteld. Verder zal de werkgroep kijken naar het thema arbeidsmigranten.  

 
                                    c.   Werkgroep Wmo 

- De werkgroep was aanwezig bij de tweede bijeenkomst van de Taskforce Zorg & Wonen. 
Welzijn zal ook expliciet worden meegenomen door de Taskforce. Er zal wellicht ook worden 
gekeken naar beschermd wonen. De Taskforce heeft enkele subgroepjes gemaakt die zich 
nader verdiepen in een subthema. Gerard zit in het groepje dat kijkt naar de verschillende 
woonvormen en Dick in het groepje dat kijkt naar zorg. Na de meivakantie is de volgende 
vergadering. Verder is er in de rapportage van de Werkgroep Inclusie, waarin Erwin namens 
de ASD deelneemt, een stand van zaken gegeven.  

 
8.           Verslag ASD 8 maart februari 2021 en besluitenlijst  

- Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
- De actielijst wordt geactualiseerd.  
- Naar aanleiding van het verslag: 

• De gemeente zal worden bevraagd over het onderwerp laaggeletterdheid 
gespecificeerd op Aalsmeer.  

• De aanstellingsbrieven voor Gerard en Herman volgen zo snel mogelijk.  

• De voorzitter zal enkele punten aangaande de website www.zorgonlineaalsmeer.nl 
opstellen en sturen aan de ASD voor eventuele aanvullingen.  
 

9.           Wat verder ter tafel komt 
- Evelien vraagt wanneer het vergaderschema van de tweede helft 2021 gereed is. De 

voorzitter antwoordt dat die zal worden gestuurd.  
- Dick vraagt naar de stand van zaken aangaande het beleidsstuk over welzijn. Ook noemt hij 

de subsidie 2021 en dat daar een reactie op moet komen. De voorzitter antwoordt ten 
aanzien van het eerste punt dat daarnaar kan worden gevraagd.  

 
10.        Volgende vergadering:  

- Donderdag 6 mei 2021 
 

11.        Sluiting  
 
Actielijst 
 

START 
DATUM 

 ONDERWERP EIND 
DATUM 

ACTIE 
DOOR 

20161109  Notitie Burgerportaal monitoren, kenniskaart op 
agenda zetten 

2021 Dick 

      

20200609  Netwerk benaderen i.v.m. vacante zetel ASD 2021 Allen 

     

20201022  Bespreken inzet externe communicatie tijdens 
behandeling Participatievisie en tijdens training 

2021 Allen 

     

http://www.zorgonlineaalsmeer.nl/


  info@asd-aalsmeer.nl 

 5 

20201109  Mendel bezoeken wanneer dat met het oog op de 
coronamaatregelen weer mogelijk is 

2021 Delegatie 
ASD 

     

20201211  Kijken naar mogelijke acties ASD ten aanzien van de 
CAK en de inning van de eigen bijdrage Wmo  

April 2021 Werkgroep 
Werk en 
Inkomen 

     

20210211  Aankaarten verbeterpunten website 
www.zorgonlineaalsmeer.nl 

April 2021 DB 

     

20210308  Taalbeperking inbrengen bij de werkgroep Inclusie 
en kijken naar verdere mogelijke acties. 

April 2021 Werkgroep 
Wmo en DB 

     

20210408  Advies opstellen Plan van Aanpak eenzaamheid en 
depressie 

April 2021 DB 

20210408  Bespreken wanneer beleidsvorming gereed is voor 
bespreking in de raad 

April 2021 DB 

20210408  De gemeente bevragen aangaande het onderwerp 
laaggeletterdheid gespecificeerd op Aalsmeer 

April 2021 DB 

 
Komende vergaderingen 
 

Donderdagavond 6 mei 2021 

Donderdagavond 10 juni 2021 

Maandagavond 5 juli 2021 

Maandagavond 6 september 2021 (onder voorbehoud) 

Donderdag 9 september 2021 (training; vanaf 15.00u) 

Maandagavond 4 oktober 2021 

Donderdagavond 11 november 2021 

Maandagavond 6 december 2021 

 
 
 

http://www.zorgonlineaalsmeer.nl/

